
 
 

REFERAT HASLE - LØREN IL AVD. HÅNDBALL 
Teams 

 

 
21.08.2023 

 

 

Til stede: Anita, Maren, Gro, Christophe, Caroline 
Forfall: Stian 
Referent: Caroline 
 
 

Sak 
nr 

Tema Saksansvarlig Oppsummering og beslutning 

1 
 
 
 

Godkjenning av referat fra forrige 
styremøte  

 

Caroline Godkjent 

2 
 
 
 

Kort oppsummering fra AU-møte 
21.08.2023 

Anita Daglig leder har sagt opp sin stilling. 
Jobber ut september. I gang med å 
planlegge utlysning for etterfølger.  
 
Pågår prosess for å ansette ny 
driftsleder.  
 
Kommunikasjon på nettsider: Felles 
FB og Instagram. Lite nytt. 
 
Skal bygges boliger i Økern Torgvei. 
Ikke rive ishall uten midlertidig 
ishall. Ingenting nytt om regulering 
av ny hall.  
 
Klubben fått tilskudd på 1 mill. fra 
idrettsforbundet. Bl.a. brukes for å 
sikre at alle skal kunne være med 
(ikke mer bydelsmidler). Ev. Brukes 
til cuper/dommerkurs og lignende.  
 
Anita informerte om 
håndballgruppa, inkl. Ordning for 
hallvakt. Anita og Gro Anne deler 
utkast til ordning med hallvakt med 
håndballstyret for ev. Innspill.  

https://hasleloren.sharepoint.com/:w:/s/Hndballstyret/EbbHOYou2S1KmVW_ueaz_m0BSft-OzNPpEa2fPOav2qogA?e=3hIwVO
https://hasleloren.sharepoint.com/:w:/s/Hndballstyret/EbbHOYou2S1KmVW_ueaz_m0BSft-OzNPpEa2fPOav2qogA?e=3hIwVO
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Oppstart ny sesong - oppgaver Stian 
 
Anita 
Gro 
Gro 
 
Maren 
 
Caroline  

Treningstider & rutiner for opplåsing 
Målvaktopplæring for flere lag 
Tilsynsvakt- status 
Dugnad på hjemmekamper 
Håndballens dag 16.9 – fordeling av 
oppgaver 
Politiattest – nytt skjema? (Trond) 
Sørge for at lagledere registrerer 
spiller i Rubic på håndball.  
Sette opp dommerkurs for nye 
barnedommere.  

4 
 
 
 

Infomøte - temaer  Gro Rutiner for tilsynsvakt (sannsynligvis 
ikke klare) - kommer i høst 
 
Oversikt dugnadsansvar 
hjemmekamper - dugnadslister 
kommer uke 35 
 
Lagledermøte neste uke.  
 
Rubic- lisens.  
 
Inntekt i fjor på kiosk og inngang– 
171 000  
 
 

5 
 
 
 

Eventuelt  Møte i Sportslig møte onsdag 23.08. 

• Gro Anne/Katarina lager 
liste over ønsker om bidrag 
fra sportslig utvalg. Tema i 
møte.  

 
Lagledere møte uka etter.  
- ulike roller/ansvar på lagenhet som 
tema. Gro har maler fra forbundet 
som vi kan tilpasse og bruke 
etterhvert.  
 
I gang med ny avtale med Torshov 
sport. Får nye drakter denne uka.  
 
Rekruttering som tema på neste 
styremøte.  
 
Tar septembermøte litt tidligere enn 
foreslått. Caroline kaller inn.  
 

 
 
 


